
Lørenskog Kirkelige Fellesråd

Protokoll - Styremøte februar 2024
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Sted: Solheimsveien 112

Deltagere:

Trond Knut Nordby
Magnus Stensrud
Anita Reitan
Dan Levi Hykkerud
Siv Ostrø
Torstein Lalim
Monita Skaali

Styret er dermed beslutningsdyktig.

Sak 24/2/1

Godkjenning av innkalling og saksliste
Vedtak
Innkalling og saksliste enstemmig vedtatt.
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Endring av felt 98 Gravplassen i Lørenskog
Grunnet høy etterspørsel fra pårørende om urnegravplass ved urnesirkler, som per i dag er fulle, ser vi det
hensiktsmessig å etablere flere. Vi har areal ledig mellom felt 99 Skoglund og felt 97 Buddhist. Samtidig er
det svært lite plass på minnelundene våres 77 og 79. På bakgrunn av dette, for å møte de pårørende
ønsker vi å etablere et område med nye urnesirkler, sammen med en ny minnelund. Minnelunden vil
kunne ha plass til 228 urner. Urnesirkler vil ha 8 plasser til gravminne, med plass til 4 urner hver, det gir
160 nye gravplasser for urne. På arealet som det står i dag er det plass til 62 kister. Både urnesirkler og
minnelund ønskes å bygges opp mest mulig likt med det vi allerede har da det er det vi ser pårørende
ønsker seg.
Det utarbeidet en 3d modell skisse for å skape et inntrykk av hvordan område kan se ut. På teknisk
tegning er alt plassert ut ifra eksisterende anlegg for å ikke skape konflikt med tekniske installasjoner som
vann, strøm og drenering.
Gravplassen er et sted hvor de døde blir gravlagt og hvor de pårørende og etterlatte kan komme og
minnes sine kjære. Vi bruker mye tid på å møte de pårørende på gravplassen i Lørenskog og ser
viktigheten av å imøtekomme deres ønsker da de skal velge grav. For mange er det og falle til ro med at
deres kjære fikk et fint og verdig sted og ligge viktig, som det også er for oss på gravplassen å møte de
pårørende da de er i sorg.
Ved godkjenning av endringen fra fellesrådet vil søknaden med alle planer og tegninger bli sendt til
statsforvalteren i løpet av første halvdel av februar 2024. Vi ser for oss å dele opp prosjektet i to deler,
både med tanke på tidsforbruk og økonomi. Del 1 blir å anlegge minnelunden, samt 2 urnesirkler nærmest
felt 97. Denne delen av prosjektet skal ferdigstilles i løpet av høsten 2024. Del 2, som består av 3
urnesirkler nærmest felt 99, skal ferdigstilles høsten 2025. Anleggsarbeid vil i all hovedsak bli utført av oss
ansatte på gravplassen.
 

Vedtak
Lørenskog kirkelige fellesråd vedtar endring av felt 98 ved Lørenskog kirkegård fra kistefelt til urnefelt og
minnelund. 
Fellesrådet anmoder om å se på muligheten for ytterligere fortetning, men vedtar endringen slik den
foreligger. 
Vedtaket var enstemmig.

Sak 24/2/3

Investeringstilskudd fra Lørenskog kommune
Investeringstilskudd fra Lørenskog kommune foreligger. Tilskudd til urnevegg som allerede er vedtatt
oppført fra Fellesrådet, er tildelt i 2024. 
 
Vi avventer svar fra Lørenskog kommune om hvorvidt investeringsprosjektene skal ligge hos
LKF/Gravplassen eller hos kommunen. Ulike modeller har vært praktisert tidligere. Henvendelse er sendt
Vera Skedsmo i kommunen 24.01 og purret opp 26.01. 
 
Mottatt svar 31.01. Redegjør på møtet, da svaret er noe uklart og klargjøring er etterpurt pr epost 02.02.
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Rammetilskudd fra Lørenskog kommune og
usikkerhetsmomenter.
Rammetilskudd til LKF og gravplassen ble vedtatt i kommunestyret i desember. I ettertid har det dukket
opp noen usikkerhetsmomenter som vi nå er i dialog med kommunen for å få løst. I tillegg har kirkevergen
levert et notat til økonomidirektør, økonomirådgiver og regnskapsansvarlig, med tilbakemelding på nevnte
usikkerhetsmomenter og øvrig tilbakemelding på LKF og gravplassens økonomiske situasjon. 
 
De største usikkerhetsmomentene er hvordan man skal forstå tjenesteytingsavtalen på punktene om
lønnskompensasjon og dekning av husleie/kontorlokaler. Disse to punktene utgjør en differanse på hhv ca
350.000,- (Lønnskompensasjon) og ca 900.000,- (Husleie.)
 
Tjenesteytingsavtalen skal revideres i 2024 og det anses som svært viktig at disse punktene er avklart,
slik at man har et klart bilde av den helhetlige økonomiske situasjonen, og er istand til å legge et reelt
budsjett uten usikkerheter. Avtalen ligger til revidering hos leder for frivillighet og møteplassutvikling i
Lørenskog kommune.  
 
Mandag 05.02 mottas kommunens tilsagnsbrev. 
Hvis man sammenlikner tilsagnsbrevet fra 2023 med 2024.
Økning i kroner fra 2023 er 882.000, men ved å legge summen til vedlikehold i kirkebygg inn i
totalrammen, så kuttes det i realiteten 516.000,- der og økning er da 366.000,- Det er i realiteten et
betydelig kutt. 
 
Selv 882.000 må sies å være en minimal økning, mer for status quo å regne. 
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Endring i betaling av revisjon for menighetsråd.
Fellesrådet har historisk sett betalt revisjon for menighetsrådene og har fått en samlet faktura fra tidligere
revisor (BDO) på alle tre revisjoner. Menighetsrådene har nå gått over til samme nye revisor som
fellesrådet (Romerike revisjon) og fakturaene blir nå splittet. Det er korrekt at faktura skal stiles til
respektive råd. Dekning av revisorutgifter til menighetsrådene må derfor utbetales som et tilskudd fra
fellesrådet til menighetsrådene fremfor at faktura betales av fellesrådet.

Vedtak
Fellesrådet utbetaler tilskudd til revisjon til Skårer menighetsråd og Fjellhamar menighetsråd etter
størrelse på respektive fakturaer. 
Vedtaket var enstemmig.
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Medarbeiderundersøkelsen 2023
Medarbeiderundersøkelsen ble gjennomført høsten 2023 og resultat ble presentert i desember. Videre
oppfølging av forbedringspunket og vedlikeholdspunkter tas sammen med verneombud og
Bedriftshelsetjenesten der det er aktuelt. Resultater gjennomgås på møtet. Arbeid med resultater kan ses i
sammenheng med årshjul for HMS. 
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Valg av representanter til kirkelig administrasjonsutvalg.
Det må velges to representanter til kirkelig administrasjonsutvalg. Arbeidsgiverrepresentantene velges
normalt blant menighetsrådenes representanter i fellesrådet. 

Vedtak
Siv Ostrø, Trond Nordby, Anita Reitan velges til KADM. Anita Reitan velges til leder.
Vedtaket var enstemmig.
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Ny sak
Det kommer innspill om at det er ønskelig med to ekstra, faste punkter på hvert møte. 1.) Generelt
2.)Informasjon

Vedtak
Fellesrådet vedtar å legge til disse punktene fast. 
Vedtaket var enstemmig.
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